
Verslag (digitaal) bestuursoverleg ESSCN dd. 4 oktober 2021 
 

Aanwezig: Marja Verbaas, Bart Krijgsman, Bernadette Puylaert en Willemien de Rooy (verslag) 

 

1. Opening: Willemien opent de vergadering en heet allen, na een tijdje van stilte, weer van 

harte welkom. 

2. verslag bestuursoverleg van 27 juni j.l.: akkoord;  

• Hans Stigt heeft antwoord gekregen op zijn vragen over het compacte examen voor 

het keurmeesterschap; hij heeft daarover ook nog contact gehad met René. We 

houden de ontwikkelingen m.b.t. het keurmeesterschap in de gaten en zodra er 

veranderingen in het beleid zijn, laten we dat aan Hans Stigt weten. 

3. Stand van zaken en hoe nu verder: 

• Verenigingsfokreglement: op 6 oktober a.s. is er een (digitale) bijeenkomst waarbij 

fokkers uit zowel de show- als uit de jachtlijn vertegenwoordigd zullen zijn. Het is 

belangrijk om zo snel mogelijk een gezondheidscommissie op te zetten die hierin ook 

kan adviseren. Dankzij de database zijn veel gezondheidsonderzoeken te 

controleren. Helaas blijkt er een aantal niet-leden te zijn, die niet fokken volgens het 

VFR. Op dit moment is nog steeds niet duidelijk wanneer de Normenmatrix 

gehanteerd zal gaan worden en of er dan stambomen komen met een groen dan wel 

een rood kruis (niet gefokt conform VFR). 

• Huishoudelijk Reglement: Willemien en Bernadette maken een afspraak om het HHR 

aan te passen op basis van de opmerkingen die zijn gemaakt tijdens de ALV van april 

2021. (Dit is inmiddels gebeurd en het aangepaste HHR is als bijlage toegevoegd). 

• ALV 21 november 2021 te Woudenberg: waarschijnlijk is het verstandig om vóór de 

ALV met het voltallig bestuur nog (digitaal) bij elkaar te komen i.v.m. het VFR en 

HHR.  

• taakverdeling redactie clubblad en advertentiebeleid: het bestuur gaat akkoord met 

de volgende voorstellen: 

Eindredactie: Willemien;  

Secretaris/externe contacten: Bart 

Advertentie-acquisitie: Bart en Diana 

Opmaak: Sandra 

 

Advertentietarieven: voor 2021 houden we de huidige full-colour-tarieven aan; voor 

2022 stellen we een verhoging van € 5,- voor alle tarieven voor. 

 

• Overdracht penningmeesterschap: Marja en Leontien zijn bij elkaar geweest om 

e.e.a. uit te leggen en over te dragen. Verkiezing Marja op 21 november a.s.  

 

• Profielschets voorzitter: iedereen denkt hier alvast over na en Willemien zal kijken of 

er nog een profielschets is. 

 

4. Verzoek Jachtcommissie SUN financiële bijdrage:  

• Willemien zal contact opnemen met Elly van Wijngaarden (penningmeester JC Sun) om 

haar te vragen naar een begroting en eventueel financieel verslag over 2020. 



5. Actielijst:  

• het zou goed zijn om een dierenarts in de gezondheidscommissie te hebben. Bernadette 

zal hiervoor Marjolein Bussee benaderen. 

• De ALV van 21/11 zal nog vermeld gaan worden op de diverse Facebook-pagina's en op 

de website (Willemien/Bernadette/Bart). 

• in januari 2022 willen we een snert-wandeling organiseren. Ideeën voor een geschikte 

locatie graag doorgeven aan Bart. 

• De enveloppen en het briefpapier met het nieuwe logo kunnen gedrukt worden.   

6. WVTTK/Rondvraag: 

• Marja vraagt hoe de bijeenkomst met de RvB waar René naartoe zou gaan is verlopen. Hier is 

verder niets over bekend. 

• Vergadering RvB op 4 december a.s.: Bart wil hier wel naartoe gaan. Willemien zal t.z.t. voor 

deelnameformulier zorgen. 

• Website: de firma downdijk (i.s.m. Marianne Coppelmans) is bezig met een nieuwe opzet 

voor de website. Alle gegevens zullen van de St. MEO t.z.t. overgedragen worden aan de 

nieuwe webhosts. Eind van de maand zal de test-site af zijn. Onze domeinnaam esscn.nl 

kunnen we gelukkig houden.  

 

 

 

 

 

 

 

 


